

十堰市城区3~6岁儿童血清维生素A水平与影响因素分析

曾婧¹, 辜伟伟², 李兆林², 齐运平², 姚平³, 杨雪锋³, 孙秀发³

1 武汉科技大学医学院公共卫生学院, 湖北 武汉 430065;

2 十堰市疾病预防控制中心, 湖北 十堰 442000;

3 华中科技大学同济医学院营养与食品卫生系, 湖北 武汉 430030

Serum vitamin A levels and its influence factors of children aged 3~6 years old in urban area in Shiyan.

ZENG Jing¹, GU Wei-wei², LI Zhao-lin², QI Yun-ping², YAO Ping³, YANG Xue-feng³, SUN Xiu-fa³.

(1 School of Public Health, Wuhan University of Science and Technology, Wuhan, Hubei 430065, China; 2 Center for Disease Control of Shiyan City, Shiyan, Sichuan 442000, China; 3 Department of Nutrition and Food Hygiene, Tongji Medical School, Huazhong University of Science and Technology, Wuhan, Hubei 430030, China)

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(15\)](#)

版权所有 © 《中国儿童保健杂志》编辑部

地址: 西安市西五路中段157号(710004) 电话: 029-87679391 E-mail: cjchcl@163.com

本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发